

NOTULEN OUDERRAAD GVDV MAANDAG 17 APRIL 18:00 UUR

Aanwezig zijn Claudia, Wilma, Joost, Guido en rector a.i. Manon

Afwezig (met kennisgeving) zijn Aster, Diana, Mirjam, Jacqueline, Yvon, Ben, onderbouwcoördinator Reineke en MR-lid Gijs

AGENDA

1. Opening en notulist kiezen – Joost
2. Mededelingen.
3. Goedkeuring notulen en actielijst - Joost
4. Update GvdV – Manon
5. Thema-ouderavond 16 mei - Guido
6. Communicatie - Manon
7. Ouderparticipatie
8. Laatste vergadering 19 juni
9. Rondvraag

1 - opening 18:16 uur
Guido notuleert

2 - mededelingen

- Joost deelt mede dat zo bij punt 6. Communicatie een vraag van een contactouder (uit 1D) aan de orde komt

3 - Goedkeuring notulen van

- aanpassing onderwerpen nummers.
- Vraag Joost kunst+ klassen en bijlessen. Manon nog niets aan gedaan, wellicht 3e klas, onderwerp wordt ook in de MR te bespreken, want ...
- Toetsbeleid, duidelijkheid voor de zomer, gaat dan volgend studiejaar in. Wilma: je kan toetsen niet inzien. Al heel vaak besproken in ouderraad . Leren van je fouten . Formatief toetsen = formatief lesgeven. Toetsen worden wel besproken in de les, maar 'mee naar huis' mag niet
- punt 5 besluit aanvullen met thema-avond

4 - update school

- Jan Willem Dientske is begonnen met reïntegratie. Per 1 augustus is hij weer terug op Gerrit, met het schoolbestuur. Ondersteuning voor Manon in de persoon van ??? (externe) is in gang gezet en verloopt naar wens
- Het schoolplan is klaar, qua inhoud en opmaak. Helaas geen exemplaar aanwezig
- Samenwerking met Zuiderlicht en Sweelinck College richting een nieuw te vormen (vierde) school: geen nieuws en geen grote ontwikkelingen. Alleen op kleine dingen wordt met de andere scholen samengewerkt
- Instroom nieuw schooljaar is heel goed: Gerrit start met 7 brugklassen

- N.a.v. instroom nieuwe leerlingen: er is een uitdaging, nl. de huisvesting van Gerrit. Er is veel te weinig ruimte. Uitbreiding en/of nieuwbouw kan nog wel 10 jaar duren. Het HLZ en Spinoza (????) gaan wat de gemeente betreft voor. De zij-instroom (in de 2e klassen) wordt wel beperkt

5 - thema-avond

- Guido: contact gezocht en gehad met Freek Zwanenberg, mediapedagoog die als spreker optreedt op verschillende scholen (o.a. HLZ). Hij is geboekt via een bedrijf Bureau Jeugd & Media voor 16 mei a.s. Freek is o.a. betrokken bij de voorbereidingen op een pilot op het Zaans Lyceum om 3 dagen 'op zwart' te gaan
- Programma van Freek spitst zich toe op drie onderwerpen: 1. Media-opvoeding (de situatie thuis) 2. gedrag op social media bezien vanuit identiteitsontwikkeling 3. nep en echt (fake news en privacy)
- Aanvang van de thema-avond 19:30 uur. Freek Zwanenberg aanwezig om 19:00 uur ivm voorbereiding. Avond wordt gehouden in de aula van de school, waar
- Guido stemt communicatie rond de thema-avond af met Manon, die zorgt dat Lily de mails op tijd verstuurt
- Docenten zijn ook welkom
- Wilma: we moeten de ontvangst van de ouders goed regelen, welkom heten met koffie-thee-koek. Zo kunnen we ook werven voor de Ouderraad van volgend jaar
- Claudia: misschien, om reclame te maken voor thema-avond, iets doen met fake bericht dat het Gerrit ook een pilot gaat doen met 3 dagen 'op zwart'

6 - communicatie

- In de MR wordt gesproken over een 'communicatie-tevredenheidsonderzoek'. Stuurt de school te veel / genoeg / te weinig* e-mails? Hoe ervaren ouders de manier waarop ze worden bijgepraat over het wel en wee van school? Tijdens corona werd veel e-mail nog zeer gewaardeerd, maar wat vinden ouders nou prettig? Er is op het Gerrit geen vaste medewerker communicatie. Volgend jaar krijgt een medewerker een aantal uur om erover mee te denken. Er is geen duidelijke communicatiestrategie. Wilma: een strategie voorkomt problemen. Ook voor school fijn als er meer beleid op komt. Is er een ouder die er meer over weet?
- De contactouder uit 1D? (Zie mededelingen) Wat is de functie, vroeg er een. Joost suggereert een 'handleiding contactouder'. Manon vindt dat Reineke hier meer bij betrokken worden? Joost vindt dat het contactouderschap over niet-individuele zaken van de klas moet gaan en dus niet van mentoren hoeft af te hangen.
- Manon: doen we de enquête wel of niet? Gijs en Nathalie van de MR bij betrekken. Gijs zit in die business. Manon wil graag in contact komen met nieuwe ideeën

7 - ouderparticipatie

- Positieve geluiden rond het betrekken van ouders bij activiteiten: schoolvoorstelling, cultuurdagen en diploma-uitreiking
- in eerste instantie de ouders van deelnemende kinderen, anders kan/mag de school ook werven onder andere ouders
-

8 OR-vergadering 19 juni

- eerstvolgende Ouderraad-vergadering is ook de laatste van dit jaar. Traditioneel een plek buiten, met hapjes en drankjes zelf meenemen. Aanvang zoals gebruikelijk 18:00 uur. Joost zoekt nog een geschikte locatie, evt. de tuin van de school

9 rondvraag

- Wilma meldt dat ze erover denkt om per volgend schooljaar te stoppen in de ouderraad, na een jaar of vijf
- Joost: waarom was de examentraining op Pasen? Manon: toen we daar achter kwamen was het al geboekt. Te duur om af te zeggen.
- Nog een opmerking van Wilma: de beroepenmarkt in de toetsweek, dat is niet handig
- Manon meldt nog dat de corona-gelden bijna allemaal uitgegeven zijn. Dat gaan we volgend jaar merken in de zin van minder of minder uitgebreide activiteiten

Joost sluit de vergadering om 19:27 uur

ACTIELIJST

- Guido regelt de communicatie omtrent de thema-avond
- Joost initieert de ontvangst van de ouders op de thema-avond
- Joost zoekt een plek voor de vergadering van 19 juni
- De Handleiding Contactouder wordt geschreven door